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Informace z radnice
Vážení občané, v rámci rubriky Informace
z Radnice Vám přinášíme nejzásadnější a nej-
zajímavější body, které měla v uplynulém ob-
dobí na programu jednání Rada města.

Rada města, 13. ledna (celkem 28 bodů): 
RM schválila jako ceny v tombole Reprezentačního plesu•
města Krupka poskytnutí volných vstupů do štoly Starý
Martin a Hasičského muzea Krupka, poskytnutí jízd lano-
vou dráhou tam a zpět zdarma a poskytnutí fotoknih Kruš-
nohoří ze zdrojů města, vše v celkové hodnotě 11 400 Kč.
RM schválila návrh sanačního opatření na zajištění skal-•
ního masivu v k.ú. Krupka na pozemku parc. č. 127 – havárie
od firmy STRIX Inženýring, spol. s.r.o., za cenu 2 587
299,71 Kč bez DPH. Zakázka je schválena s uplatněním vý-
jimky dle směrnice č. 2024-15 RM o zadávání veřejných za-
kázek malého rozsahu.
RM pověřila Ing. Miroslava Skořepu, lesního hospodáře, aby•
za Město Krupka podával žádosti o finanční prostředky,
dotace a příspěvky, na hospodaření v lesích v majetku
města Krupka (například u SZIF, krajského úřadu, Minis-
terstva zemědělství apod.). Pověření se vydává s účinností
od data schválení usnesení do odvolání.
RM schválila zadávací dokumentaci a návrh smlouvy o dílo•
na nadlimitní veřejnou zakázku na služby s názvem „Zpra-
cování Územního plánu města Krupka“ a zároveň vyhlásila
zadávací řízení na tuto nadlimitní veřejnou zakázku. 

Rada města, 27. ledna (celkem 42 bodů):
RM schválila cenovou nabídku na zpracování monitoringu do-•
pravní situace v průmyslové zóně Krupka společností Innovis
(Mark2 Corporation, M2C FM, s.r.o.), Tomíčkova 2144/1, 148 00
Praha 11 – Chodov, za cenu 109 433 Kč bez DPH.
RM schválila Sazebník úhrad za poskytování informací dle zá-•
kona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, pro
rok 2025 a zároveň uložila zveřejnit sazebník v rámci povinně
zveřejňovaných informací a v odůvodněných případech po-
žadovat úhradu nákladů dle sazebníku.
RM schválila podání žádosti o dotaci z dotačního programu•
Ministerstvo vnitra ČR: „Prevence kriminality na místní úrovni
2025“ na čtyři Asistenty prevence kriminality a zároveň dekla-
rovala spolufinancování projektu v minimální výši 10 % z roz-
počtu projektu.
RM schválila Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí příspěvku•
na rok 2025 se společností Montanregion Krušné hory – Erz-
gebirge, o.p.s., Jáchymov, ve výši 144 000 Kč na úhradu pří-
slušné části nákladů spojených se správou, ochranou,
prezentací a rozvojem statku světového dědictví UNESCO
Hornický region Erzgebirge/Krušnohoří.
RM vzala na vědomí protokol z posouzení nabídek na podli-•
mitní veřejnou zakázku na služby s názvem „Dodávka tří vo-
zidel pro Městskou policii Krupka“ ze dne 23. 1. 2025 a zároveň
schválila výsledek zadávacího řízení na tuto veřejnou zakázku
a zadání veřejné zakázky účastníkovi Auto Eder a.s., s nabíd-
kovou cenou 4 050 585,00 Kč bez DPH. RM zároveň schválila
úvěrovou smlouvu s věřitelem Toyota Financial Services
Czech s.r.o., a prodejcem Auto Eder a.s., s celkovou splátkou
54 204,00 Kč měsíčně (18 068,00 Kč měsíčně za 1 vozidlo).

/red/
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Další zasedání Zastupitelstva města Krupka
se uskuteční 12. 2., 23. 4., 16. 6., 15. 9. a 8. 12. 2025

od 16 hodin v zasedací místnosti ZM

Infocentrum změnilo otevírací dobu
Infocentrum Hornické krajiny Krupka v Husitské ulici změnilo od 1. února pro-
vozní dobu. Nově bude pro návštěvníky otevřeno v období od října do května vždy
v pátek, sobotu a neděli od 9 do 16 hodin, s přestávkou od 12 do 12.30 hodin. V ob-
dobí od června do září pak bude otevřeno ve všedních dnech od 9 do 17 hodin,
a o víkendech od 8 do 17 hodin, s přestávkou od 12 do 12.30 hodin. Upozorňujeme,
že nová provozní doba platí i pro prohlídky výstavy Malý výběr pokladů z ateliéru
manželů Kartákových. Děkujeme za pochopení.

Nominujte osobnost na Cenu hejtmana  
Až do konce února mohou zájemci nominovat osobnosti do nového ročníku Ceny
hejtmana Ústeckého kraje. Návrhy mohou předkládat fyzické i právnické osoby
v následujících oblastech: regionální rozvoj; sociální oblast; zdravotní oblast včetně
záchrany lidského života; věda, výzkum a vzdělávání; kultura; sport. Výzvu a veškeré
informace k vyznamenání je možné najít na oficiálním webu Ústeckého kraje. 

Město hledá provozní a správce penzionu
Město Krupka vyhlásilo výběrové řízení na obsazení pra-
covních míst „Provozní penzionu Hrad Krupka“ a „Správ -
ce/správkyně penzionu Hrad Krupka“. Lhůta pro podání
přihlášek je 19. února 2025 do 10 hodin. Předpokládaný
nástup 1. března 2025 (nebo dle dohody).

Více informací najdou zájemci pod přiloženým QR kódem.

Zpracování projektové dokumentace na opravu
fasády kostela Nanebevzetí Panny Marie
Město Krupka nechalo s podporou Ústeckého kraje zpracovat Ing. Jiřím Holíkem
projektovou dokumentaci na opravu fasády a restaurování kamenických prvků
a kovaného oplocení kostela Nanebevzetí Panny Marie v Husitské ulici. Celkové
náklady projektu činily 99 220 Kč, z toho dotace pokryla náklady ve výši 76 613 Kč.
V návaznosti na zpracování projektové dokumentace plánuje Město Krupka po-
žádat o podporu na realizaci stavebních prací.

KRÁTCE Z KRUPKY

Zde můžete číst všechna usnesení rady a zastupitelstva.
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Bazilika Panny Marie Sedmibolestné prochází obnovou

Seniorská základní škola přivítala první studenty

V Krupce odstartovala rozsáhlá rekonstrukce poutní
baziliky Panny Marie Sedmibolestné. Obnova vý-
znamné národní kulturní památky ČR z počátku 18.
století by měla trvat nejméně tři roky a bude stát ne-
celých 103 milionů korun. Jak ovšem sdělilo Biskup-
ství litoměřické, téměř tři čtvrtiny nákladů (76
milionů) pokryjí dotace z 51. výzvy Integrovaného re-
gionálního operačního programu (IROP).  
„Stavební práce byly již zahájeny,“ potvrdil Michael
Philipp Irmer, farář Římskokatolické farnosti Boho-
sudov. „Celý projekt je rozdělen na dvě etapy. Dokon-
čení obou je plánováno na 31. prosince 2027,“ uvedl.

Rozsah plánovaných prací je velmi obsáhlý. Zatímco
první etapa se soustředí výhradně na stavební práce
(konkrétně na zlepšení stavu ambitů a kaplí), druhá
zahrnuje restaurátorské práce v sedmi kaplích am-
bitu, ve Vodní kapli, odstranění nevhodných novo-
dobých konstrukcí a také rekonstrukci střechy lodi,
bočních přístaveb a presbytáře baziliky. 
Použité materiály budou odpovídat historickému
charakteru baziliky, přičemž důraz bude kladen na
kvalitu a citlivost k původním prvkům. „Během re-
konstrukce plánujeme udržet omezený přístup pro
veřejnost, aby si občané a návštěvníci mohli baziliku

i nadále prohlédnout. Nicméně některé části mohou
být z důvodu bezpečnosti uzavřeny. Přesný režim
bude průběžně aktualizován podle postupu prací,“
uzavřel Irmer. 
Bazilika Panny Marie Sedmibolestné na Marián-
ském náměstí je dominantou centra Krupky. Pro-
slulé a významné poutní místo vytvářelo dějiny
původně samostatného městysu s názvem Bohosu-
dov. Vznosná barokní bazilika byla vystavěna v le-
tech 1701 až 1706. Národní kulturní památka je
mistrovským dílem architektů italského původu,
Giu lia a Octavia Broggiových. /red/

Devět nadšených „studentů“, nové vědomosti,
spousta úsměvů a na závěr i společný oběd. Tak ve
zkratce vypadal první den zcela jedinečného pro-
jektu Seniorská základní škola, který pro místní se-
niory připravilo město Krupka a který 3. února
úderem osmé hodiny ranní oficiálně odstartoval. 
„Moc rád bych vás tady všechny přivítal. Jsem rád, že
se projekt Seniorské základní školy povedlo rozjet
a že se vás přihlásilo tolik. Přeji vám, ať se vám ve
škole líbí, ať si to tady užijete a do budoucna na to
budete vzpomínat jen v tom nejlepším,“ přivítal

„školáky“ v Komunitním centru Olympie starosta
Krupky Jan Kuzma. 
Na přihlášené seniory nyní čekají celkem tři měsíce
výuky a zajímavých přednášek. Absolvují předměty
jako jsou historie, IT dovednosti, cizí jazyky, tvůrčí
činnosti, zdravý životní styl, hudební výchova, spiri-
tualita seniorů, bezpečnost seniorů, tělesná výchova.
Výuka probíhá vždy od pondělí do čtvrtka dopoledne
a postarají se o ni zkušení lektoři. Chybět nebudou
ani společné obědy, v rámci kterých senioři mohou
stmelit kolektiv, a čeká je dokonce i školní výlet!

Projekt Seniorské základní školy je zaměřen na pod-
poru aktivního stárnutí a sociálního začlenění se -
nio rů a podporuje je v tom, aby se nadále aktivně
zapojovali do komunitního života, což přispívá k je-
jich celkové spokojenosti a osobnímu rozvoji. Kapa-
citně je omezen na maximálně 20 žáků a stále je tak
možné se přihlásit. Bližší infor-
mace najdou zájemci na webu
města v sekci Město – Školství –
Se nior ská základní škola nebo pod
přiloženým QR kódem.

/red/
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Dvojitá dopravní nehoda
Operační středisko přijalo oznámení o dopravní nehodě, kdy vozidlo
narazilo do jiného zaparkovaného vozu. Hlídka na místě zjistila tři
osoby, které byly pod vlivem alkoholu s naměřenou hodnotou více
než 1 promile. Strážníci ustanovili viníka nehody a následně zjistili, že
auto je poškozené více a na jiném místě, než se při nehodě mohlo
stát, a že byly aktivovány oba přední airbagy. Dalším šetřením zjistili,
že zmíněný vůz měl dopravní nehodu ještě o několik minut dříve
v jiné části města a v tomto případě ho řídil jiný člen osádky. Navíc byl
automobil již v minulosti vyřazen z evidence motorových vozidel,
umístěné registrační značky na něj nepatřily, vozidlo nemělo zákonné
pojištění a ani jeden člen osádky nevlastnil řidičský průkaz. Věc si
proto na místě převzal výjezd dopravních nehod. 

Neopatrný hasič
Kameramankou městského dohledového systému bylo zjištěno, že
se z uličky pod cukrárnou Adamant až na Mariánské náměstí valí
hustý kouř. Na místo proto byli ihned vysláni strážníci a objevili zde
muže, který neodborně hasil drobný požár, při čemž došlo k nežá-
doucí chemické reakci a opětovnému rozhoření a následnému pora-
nění tohoto muže. Na místo byla přivolána jednotka JPO II, Policie ČR
a také rychlá záchranná služba. Vzniklý požár byl uhašen, ale jen díky
rychlé reakci kameramanky a včasnému zásahu nedošlo k jeho roz-
šíření na přilehlé budovy. Poraněný muž byl převezen k ošetření do
nemocnice a celá věc je nyní v šetření Policie ČR.

Nejsme lhostejní k druhým
Signál tísňového SOS tlačítka pomohl v lednu zachránit jednoho
z klien tů domu s pečovatelskou službou. Tlačítko ovšem nezmáčkl on
sám, ale jeho všímavá sousedka, která slyšela bouchání a obávala se,
že někdo z jiného bytu potřebuje pomoc. Na místo byla ihned vyslána
hlídka strážníků, kteří na chodbě domu nalezli zraněného nájemníka
a poskytli mu první pomoc. Pacient byl následně převezen rychlou
záchrannou službou k ošetření. Je vidět, že obyvatelé Krupky nejsou
lhostejní k druhým. Jiří Petrák, ředitel

4
MĚSTSKÁ POLICIE

Ošetření zraněného řidiče
K dopravní nehodě osobního automobilu, který narazil do domu v ulici
Bohosudovská, vyjížděli v lednu krupští hasiči. Po příjezdu na místo se
zraněná osoba nacházela mimo vozidlo, jednotka jí proto okamžitě
poskytla první pomoc, nasadila krční límec a ošetřila tržné zranění na
hlavě. Jeden z hasičů pečoval o zraněnou osobu až do příjezdu zá-
chranné služby, zatímco ostatní provedli zajištění vozu proti pohybu
a protipožární opatření na vozidle. Během události byl na místě obou-
stranně zastaven provoz a po zadokumentování nehody Policií ČR jed-
notka provedla odtažení vozidla z komunikace a úklid vozovky. Po
odklizení trosek havarovaného vozu byl provoz na silnici obnoven. 

Požár podkroví rodinného domu
Na výzvu krajského operačního střediska vyjeli hasiči do ulice Teplická,
kde byl nahlášen kouř vycházející ze střešního okna rodinného domu.
Po příjezdu na místo byl potvrzen požár v podkroví. Jednotka připra-
vila dopravní a útočné vedení s rozdělovačem před budovou a po vy-
tvoření útočného vedení vně budovy přijela na místo jednotka HZS
Teplice, která zahájila hasební práce. Následně byl proveden průzkum
v půdních prostorech sousední budovy pro možné rozšíření požáru
do střešní konstrukce. Naštěstí nebyly nenalezeny žádné známky pře-
nosu požáru do druhé budovy.

Vyproštění osob uvězněných ve výtahu
Na žádost krajského operačního střediska vyjeli hasiči do ulice Karla
Čapka k otevření zaseknutého výtahu s osobami. Po příjezdu na místo
zjistili, že výtah kvůli výpadku elektrického proudu skutečně stojí v 5.
patře nájemního domu a uvnitř kabiny se nachází dvě osoby. Pomocí
speciálního klíče otevřeli dveře výtahu a osoby vyprostili bez zranění.
Na výtahu nebyla způsobena žádná škoda.

Dopravní nehoda se zraněním
V první polovině ledna zasahovali krupští hasiči u dopravní nehody
dvou osobních vozidel v Bohosudovské ulici, při které bohužel došlo
ke zranění osoby. Hasiči na místě provedli protipožární zabezpečení
vozidel odpojením autobaterií z důvodu poškozené elektroinstalace.
Na místo se dostavila HZS Teplice a MP Krupka, jenž řídila dopravu
a také rychlá záchranná služba a převzala si řidičku vozu značky Opel,
která si stěžovala na mírnou bolest hlavy. Po nafocení dopravní ne-
hody a souhlasu Policie ČR jednotka provedla úklid komunikace.

Pavel Vácha, velitel

HASIČI

Jiří Petrák obdržel plaketu
od policejního prezidenta
Ředitel městské policie Krupka Jiří Petrák obdržel plaketu policejního prezidenta
Policie ČR Martina Vondráška. Ocenění získal za příkladnou, aktivní činnost a
spolupráci s příslušníky Obvodního oddělení Policie ČR Krupka, při řešení míst-
ních záležitostí veřejného pořádku na teritoriu města Krupka. Převzal ji z rukou
krajského ředitele Policie ČR Zbyňka Dvořáka.  
„Jmenovaný jedná systematicky a cílevědomě se snahou dosáhnout maximálního
zlepšení bezpečnostní situace a potlačení všech negativních jevů s cílem stabili-
zace vzájemného soužití s Romskou komunitou,“ píše se na diplomu, který Petrák
obdržel společně s plaketou.
„Je to pro mě samozřejmě velká pocta, moc si toho vážím. Přiznám se, že jsem to
vůbec nečekal. Jsem rád, že si někdo všímá práce i těch složek, které nejsou přímou
součástí Policie ČR, že někdo ocení mravenčí práci městské policie,“ sdělil a záro-
veň poděkoval všem svým kolegům z městské policie. 
„Bez ostatních kluků by to samozřejmě nešlo, je to i jejich dobrá práce. Až bude
trochu lepší počasí, určitě to nějak oslavíme. Jsme jeden tým, jedna parta,“ dodal. 

/red/

Informace občanům k pořízení
nového územního plánu
Vážení občané, rádi bychom Vás informovali o postupu v rámci pořízení nového
územního plánu města Krupky. Náš odbor v současné době zajišťuje výběrové ří-
zení na zpracovatele nového územního plánu. Jakmile bude vysoutěžen dodava-
tel, budou zahájeny kroky k jeho zpracování. Všechny Vámi podané žádosti
o změnu územního plánu v termínu od 1. 1. 2021 a žádosti neprojednané v rámci
Změny č. 1a budou zahrnuty k posouzení a zapracování do tohoto nového územ-
ního plánu. Prosíme, nepodávejte žádosti znovu.
Všichni žadatelé (občané, fyzické a právnické osoby), kteří potřebují řešit změnu
využití svého pozemku a doposud o změnu nepožádali, mají možnost tak učinit
v termínu do 31. 3. 2025. 
Formulář „Návrh na pořízení změny územního plánu“ najdete na stránkách města
v sekci územní plán pod tímto odkazem: https://www.krupka-mesto.cz/uzemniplan 
O dalších krocích vás budeme postupně informovat.

Dagmar Kaulová, vedoucí odboru rozvoje města a územního plánovaní
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Charitativní projekt BABIČKY
Slavnostní událost zažily ve středu 22. ledna klientky
Domu s pečovatelskou službou v Dlouhé ulici.
V rámci charitativního projektu s příznačným ná-
zvem BABIČKY obdržely pět velkoformátových čer-
nobílých fotografií mladé fotografky Petry Lukešové,
která zachytila klientky – „babičky” v momentě, kdy
procházely dotykovou terapií terapeutky Michaely
Matejčíkové.
Fotografie byly zavěšeny do atria k výtahu, aby se -
nior kám i jejich rodinám každý den připomínaly, že
stáří je krásné a pohlazení je zapotřebí v každém
věku. „Bylo to velmi povedené odpoledne se seniory.
Moc děkuji organizátorce akce paní Anně Zvoníč-
kové za pozvání a také za to, jak se o naše seniory
stará,“ uvedl starosta Krupky Jan Kuzma. 
Více o celém projektu najdou zájemci zde:
https://www.skinrituals.cz/babicky/ /red/

Na stanicích Horní dráhy
jsou nové infotabule

Jak jsme informovali již v lednovém vydání Radnice, podařilo se díky podpoře
společnosti Montanregion Krušné hory – Erzgebirge pořídit do stanic Horní
dráhy nové infotabule. Návštěvníci, kteří do Krupky přicestují motorovým vlakem
zvaným Hurvínek, se prostřednictvím tabulí seznámí se všemi památkami
a atraktivitami našeho města. Tabule tvoří fotogalerie a také mapa s vyznačenými
významnými místy, turistickými trasami, infocentry a zajímavostmi. Popisky jsou
v českém, německém a anglickém jazyce. 

Lenka Navrátilová, odbor cestovního ruchu a kultury

Revitalizace vodní nádrže
Vápenka ve Vrchoslavi
Vodní nádrž Vápenka ve Vrchoslavi prošla
na sklonku loňského roku částečnou revi-
talizací. Ve spolupráci s městem Krupka
se o ni postarali rybáři z místní organizace
Českého rybářského svazu. „Tyto menší re-
víry využíváme pro sportovní rybolov
a v posledních letech bývají některé z nich
zanedbané. Proto jsme vypracovali revita-
lizační plán menších vodních ploch, který
nyní naplňujeme,“ vysvětlil Jan Hro-
mádka, předseda ČRS MO Teplice.
V první fázi revitalizace prostoru nechalo
město Krupka na své náklady odstranit
torzo bývalé přečerpávací stanice, které
stálo právě na městském pozemku. „Bylo
nejen nevzhledné, ale i nebezpečné.
Všude se válely odpadky a zbytek budovy
sloužil spíše jako veřejné záchodky. Jsme rádi, že nám město vyšlo vstříc a stavbu
odstranilo. Naším úkolem pak bylo obnovit původní cestičku k vodě, která přestala
být vlivem eroze funkční,“ vysvětlil Hromádka. 
Na místě tak v průběhu října vznikly schody z přírodních materiálů – akátového
dřeva a kamení, které nyní zajišťují lepší dostupnost jak pro uživatele revíru, tak
pro návštěvníky z řad občanů. „Zároveň jsme místo uklidili od odpadků. Všichni si
pochvalují, jak to tam prokouklo. Do budoucna chceme ještě dodělat tři až čtyři
schody k vodní hladině. Bude to pohodlnější i pro nás, až budeme místo zarybňo-
vat,“ doplnil Hromádka.
Tepličtí rybáři se podle něj aktuálně starají o 18 rybářských revírů. V rámci revitali-
začního plánu menších vodních ploch loni upravili vodní nádrž Bramš v Teplicích
a letos chystají úpravu revíru Dukla v Újezdečku. /red/
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Krupský spolek Po stopách Davida vás nedávno zařadil
do nominace ankety Osobnost města Krupka, kde jste
se na základě hlasování občanů umístila na prvním
místě celkového pořadí. Překvapilo vás to? 
Umístění mezi pěti významnými osobnostmi města
mě velice mile překvapilo. O nominaci jsem neměla tu-
šení a už vůbec jsem nečekala, že bych mohla zvítězit. 

Jste dlouholetou závodnicí a trenérkou oddílu Basta
Cheerleaders. Můžete všem nezaujatým laikům vysvět-
lit, o jaký sport se jedná a v jakých se závodí disciplí-
nách? 
Cheerleading je velmi specifický a pestrý sport. Jedná
se, česky řečeno, o sportovní akrobatické roztleská-
vačky. Pro tento sport jsou typické lidské zvedačky
(tzv. stunty), lidské pyramidy, tanec, salta, přemety
a spousta dalších akrobatických prvků. Soutěží se
v různých kategoriích podle počtu sportovců v dané
sestavě, a to v týmových i v individuálních katego -
riích. Dále se soutěží v různých věkových a výkon-

nostních, tanečních a cheer kategoriích. Rozdělení do
jednotlivých kategorií je dost složité, ale každý spor-
tovec má v týmu své místo a svou důležitou funkci.

Máte mistrovství světa, Evropy a další soutěže? Existují
reprezentační týmy?
V cheerleadingu máme během sezóny tuzemské i za-
hraniční soutěže. Vrcholem našich českých soutěží je
mistrovství České republiky v cheerleadingu v Praze,
kde je možné vybojovat postup na mistrovství Evropy.
To se každý rok odehrává v jiné zemi a příští rok se
bude konat v Praze. Tam se samozřejmě budeme chtít
ve velké konkurenci probojovat. Český cheerleading
má reprezentační tým již od počátků existence. Sama
jsem byla několik let členkou reprezentace a musím
říct, že je to velmi náročné. Celovíkendová soustře-
dění, dojíždění, spaní v tělocvičně, tréninky navíc, na-
možené svaly… Vlastně na ty krásné časy ve finále ráda
vzpomínám (úsměv). Dnes už máme v nároďáku naše
sportovce, na které jsem moc pyšná! Dokonce mi holky

jeden rok přivezly zlatou medaili z mistrovství světa,
které se konalo v americkém Orlandu.

Klub Basta cheerleaders byl založen v roce 1994 v Ústí
nad Labem. Dnes má 3 pobočky – mimo Ústí ještě v Tep-
licích a Jílovém. Kolik celkem sdružujete členů a v ja-
kých kategoriích? 
Ano, klub založila moje mamka v Ústí nad Labem už
v roce 1994, tenkrát ještě jako taneční tým. Loni jsme
oslavili neuvěřitelných 30 let existence. Náš klub Basta
působí ve třech různých pobočkách a čítá více než 230
členů všech věkových kategorií a to od 3 do 60 let. 

Předpokládám správně, že se jedná o sportovní odvětví,
které je určené výhradně ženám a dívkám?
Cheerleading, ačkoliv vypadá jako vyloženě ženský
sport, nabízí uplatnění i pro muže. Jedná se přede-
vším o kategorie, kde muž různě zvedá a vyhazuje
dívku do vzduchu. Doporučuji si pustit pár videí. Je
opravdu na co koukat.

Speciální rubrika, která nabízí v každém vydání rozhovor s osobností, která se například podílí na rozvoji našeho města, či svými
aktivitami propaguje Krupku v širším okolí. Do tohoto projektu se můžete zapojit i vy, naši čtenáři. Pokud máte tip na občana, se kterým
bychom mohli udělat interview, neváhejte nás kontaktovat na e-mailu katerina.osvaldova@mukrupka.cz a my se ho pokusíme oslovit.

PRAVIDELNý ROZHOVOR
SE ZAJíMAVOU OSOBNOSTí

Na svém kontě má více než 25 titulů mistryně České repu-
bliky v cheerleadingu. V posledních letech už se ale Kateřina
Šlitrová věnuje spíše trénování mladých nadějí než závo-
dění. Její svěřenkyně z oddílu Basta cheerleaders Teplice
vozí medaile z tuzemských i zahraničních soutěží a několik

dívek to dokonce dotáhlo až do reprezentace České repu-
bliky, s kterou v dubnu odletí na mistrovství světa do ame-
rického Orlanda. „Teď už jsem ve fázi, kdy mi největší radost
dělá ne můj úspěch, ale právě sportovců, které trénuji,“ při-
znává usměvavá blondýnka v rozhovoru pro Radnici. 

„Trénovat děti byl vždycky můj sen,“ líčí
s úsměvem mistryně světa Kateřina Šlitrová
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Na internetu jsem se dočetl, že v cheerleadingu je důle-
žitá taneční, gymnastická a pohybová průprava. Jak
náročné je stát se „cheerkou“? A rozhoduje i tady talent
„od Pánaboha“?
Cheerleading je, jak už jsem uvedla, opravdu pestrý
sport. Každý si v něm najde něco, co mu vyhovuje, co
mu jde a co ho baví. Většinu naší členské základny
tvoří děti. Ty k nám mohou přijít sportem úplně ne-
políbené. Každý je u nás zařazen do skupiny dle vý-
konnosti a v této skupině pak probíhá nácvik
jednotlivých prvků a sestav. Cesta k vysokým výho-
zům, saltům a podobným prvkům ale není úplně
krátká. Je jasné, že sportovci s talentem mají tuto
cestu často poněkud kratší.

Vy konkrétně jste posbírala řadu úspěchů na nejrůz-
nějších mezinárodních soutěžích. Můžete ty nejcen-
nější vyjmenovat a říct, kterých si vážíte a proč? 
To je složitá otázka, protože každá medaile má
svou cenu a je pro mě něčím důležitá. Asi nejvíce
mě těší zlaté medaile z mistrovství ČR, kterých
mám za svou kariéru více než 25. Vážím si bronzu
z Evropského poháru v Bottropu, který jsme vybo-
jovaly s národním týmem. Nezapomenutelné jsou
pro mě ale i zlatá a bronzová medaile ze Světového
poháru ve Švédsku, která ale není ze světa cheer-
leadingu. Tyto medaile byly mým největším úspě-
chem v karate, které jsem s láskou dělala více než
10 let. Teď už jsem ovšem ve fázi, kdy mi největší
radost udělá úspěch ne můj, ale právě sportovců,
které trénuji!

Musíte mít spoustu zajímavých vzpomínek z meziná-
rodních soutěží. Vzpomenete si na nějakou?
Těch je (smích). Nejraději vzpomínám na soutěž
v Paříži nebo v italském Terstu. Bylo to několik dní
strávených s lidmi, které mám ráda, a kde jsme si
užili spoustu legrace. 

V posledních letech se věnujete trénování dívek v Basta
Teplice. Naplňuje vás předávat vaše dlouholeté zkuše-
nosti mladším dívkám? Nebo co vás k trénování přivedlo? 
Trénovat děti a předávat jim zkušenosti byl vždycky

můj sen. Vlastně jsem měla a mám vzor v rodičích,
kteří mě ve sportu a v trénování vždycky podporovali
a stále podporují. Inspirací a velkou oporou je pro mě
i můj manžel, který je mimo jiné také trenérem (fot-
balu). Chápe tedy moje hodiny strávené v tělocvičně.
Někdy je to, jako každá práce, velmi náročné, ale
vidět pokroky a úspěchy všech našich sportovců, je
k nezaplacení. 

Máte v oddíle nějaké velké talenty, které to podle vás
mohou dotáhnout až do reprezentace?
V našem klubu je spousta talentovaných dětí. Ně-
které to už do reprezentace dotáhly, a právě se při-
pravují na mistrovství světa v Orlandu, kam odletí
v dubnu. Jmenovitě se jedná například o Kláru Ská-
lovou, Janu Větrovcovou, Nikolu Smejkalovou a Va-
nessu Beránkovou. 

Ačkoliv jste uspěla v anketě Osobnost města Krupka,
vím o vás, že původně pocházíte z Ústí nad Labem. Jak
jste se do Krupky dostala a co vás sem přivedlo? 
Po narození prvního syna jsme se s manželem roz-
hodli, že bychom si chtěli pořídit dům. Tenkrát jsme
ani neměli vybranou přesnou lokalitu, kde bychom
chtěli bydlet. Jednou na mě ale na realitách vyskočil
dům v Krupce, který mě něčím neurčitým zaujal
a bylo jasno (úsměv). Dnes už jsme čtyřčlenná rodina,
žije se nám tu moc dobře a už bychom neměnili. 

Jak se vám v Krupce žije? A je podle vás něco, co by bylo
potřeba zlepšit?
Líbí se mi, že je všechno kousek – obchody, školky,
školy, velká města, jezero, hory, lanovka, dálnice, Ně-
mecko a tak dále. Vždy a všude je samozřejmě co
zlepšovat, ale nic zásadního mě nenapadá. 

Kateřina Šlitrová
• Pochází z Ústí nad Labem, kde vystudo-

vala Gymnázium Jateční a později baka-
lářské studium na Fakultě zdravotnických
studií – obor fyzioterapie. 

• Od svých 15 let se věnuje i trénování dětí.
Pracovala při tom jako fyzioterapeut v ČR
i v Německu. Momentálně je na mateřské
dovolené, při které se stále věnuje tréno-
vání Basta cheerleaders.

• Cheerleadingu, sportu pocházejícímu
z USA, se aktivně věnuje od roku 2001.
Dotáhla to až do reprezentace ČR. Jejími
největšími úspěchy jsou více než 25 titulů
mistryně ČR a zlato z MS v Orlandu, které
vybojovaly její svěřeknyně. 

• Má i zlatou a bronzovou medaili ze Svě-
tového poháru karate ve Švédsku. 

• Je vdaná a má dva syny.



ZA OBSAH INZERCE ZODPOVÍDAJÍ JEJÍ ZADAVATELÉ



ZA OBSAH INZERCE ZODPOVÍDAJÍ JEJÍ ZADAVATELÉ



ZA OBSAH INZERCE ZODPOVÍDAJÍ JEJÍ ZADAVATELÉ

✆ 775 97 17 17 
Stanoviště na Mariánském náměstí v Krupce.

Možnost platby kartou.

Zde může být 
váš inzerát

katerina.osvaldova@mukrupka.cz
+420 417 803 130 
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Pobočka Kooperativy, pojišťovny a.s.
Bohosudovská 252/16 v Krupce se od 1. 1. 2025 změní na

POJIŠŤOVACÍ KANCELÁŘ

Anna Streicherová
tel. 608 965 060
Nový mail:
anna.streicherova@kooperativa.cz

PROVOZNÍ DOBA
Po      9 – 17
ÚT      dle dohody s klientem
ST       9 – 17
ČT      dle dohody s klientem
PÁ      zavřeno

otevírací doba
PONDĚLÍ             15:00 – 18:30
ÚTERÝ                 15:00 – 18:30
STŘEDA                8:00 – 12:00
ČTVRTEK            15:00 – 18:30
PÁTEK                   8:00 – 12:00
SOBOTA              15:00 – 17:00

Helena Vítů +420 734 457 056
Bohosudovská 437, Krupka

www.senoritafashion.cz

prodejna s dámskou módou

kontakt: +420 723 683 413 | www.kosmetikakrupka.cz

Dopřejte své pleti profesionální péči

Zrelaxujte mysl u kosmetické masáže

Nechte se hýčkat profesionální italskou kosmetikou

Tereza Korelusová

Reprezentant ČSOB Pojišťovny

E-mail: tereza.korelusova@obchod.csobpoj.cz

Mobil: +420 734 276 075

Pojišťovací poradce

Naskenujte mě!
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INSTAGRAM Krupka očima sociálních sítí
Chceš zde svou fotku? Taguj nás na facebooku a instagramu: #krupkazije

Krupka_oficialni tomaskourilKrupka_oficialni

Dne 22. ledna 2025 uplynulo
100 let od narození pana
Františka Švarcbacha ze
Soběchleb. Kdo jste ho znali,
věnujte mu prosím tichou
vzpomínku. S láskou stále

vzpomínají dcera Jarmila,
vnoučata Daniel a Jarmila

a pravnoučata. 

Dne 10. února 2025 uplynulo
osm let, co navždy utichlo
srdce našeho milovaného
manžela, tatínka, dědečka,
bratra, švagra a strýce, pana
Jaroslava Jecha. Stále nám

chybí. Kdo jste ho znali a měli
rádi, vzpomeňte s námi.

Děkuje manželka, syn, bratr
a sestra s rodinami.

Dne 22. února 2024 nás navždy
opustil po těžké nemoci pan
Josef Hrádek. Stále
vzpomínáme. Manželka, syn
s rodinou, dcera s rodinou,
vnoučata a ostatní příbuzní

a známí. 

Dne 18. února 2025 to bude dva-
náct let, co nás navždy opustil
náš drahý milovaný manžel,
tatínek, dědeček, pradědeček
a syn, pan Rainer Mical. Kdo
jste ho znali a měli rádi, vzpo-

meňte s námi. S láskou vzpo-
míná dcera Erika s rodinou

a ostatní příbuzní.

V hlubokém zármutku
oznamujeme, že dne 2. ledna
2025 nás navždy opustila
naše milovaná maminka,
babička, prababička, paní
Eleonora Jandíková. Kdo

jste ji znali, vzpomeňte s námi.
S hlubokou úctou a láskou

dcery Lenka a Jana s rodinami.

„Kdo byl milován, není
zapomenut.“
Dne 14. února 2025 tomu
bude jedenáct let, co nás
navždy opustila naše drahá
a milovaná maminka,

babička, paní Irenka
Betková. Už jen kytičku na hrob

Ti můžeme dát, chviličku postát
a tiše vzpomínat. Zarmoucená rodina. 

VZPOMíNKA

Na shledanou, paní učitelko!
Ve věku 67 let zemřela
Mgr. Elena Juřenčáková,
podlehla zákeřné nemoci.
Narodila se 17. listopadu
1957 v Ústí nad Labem.

Vystudovala gymnázium
v Ústí nad Labem a následně

zdejší pedagogickou fakultu. Od
studií se věnovala pedagogice, vyučovala český
a německý jazyk. Šlo o člověka s neskutečným
přehledem, věnovala se kromě studií a čtení
i například ručním pracím a milovala cibulák.
Její vášní bylo pletení a byla v něm velmi
vytrvalá. Nesnášela matematiku. Byla vášnivou
zahradnicí – dokázala doslova od semínka
vypiplat cokoliv.
Zacitoval bych citát Františka Hrubína „Kdo
v srdcích žije, neumírá“. Děkuji Ti za sebe, ale i za
všechny ty žáky, které jsi učila, neboť jsi byla
pedagogem s velkým P. Vychovala jsi generace
žáků, kteří dále těží z tvých vědomostí, které jsi
jim předala. 
Loučíme se s Tebou v úctě a pokoře.

Dne 14. února 2025 uplynou
čtyři roky od úmrtí kněze
Miroslava Vachaty. Stále
nám chybí. Kdo jste ho znali
a měli rádi, vzpomeňte
s námi. Děkujeme.

Maminka, bratr, dcery
a přátelé z kostela. 

Dne 24. února 2025 to je 6 let
od úmrtí pana Jiřího Sršně.
Stále vzpomíná manželka
Jiřina a dcera Jiřina
s rodinou. Děkujeme všem
za tichou vzpomínku.

Dne 9. února 2025 tomu bylo 21
let, co nás navždy opustil můj
syn Jan Sršeň. Kdo jste ho
znali a měli rádi, vzpomeňte
s námi. Maminka a sestra
Jiřina s rodinou.

HÁDANKA

Vážení čtenáři měsíčníku Radnice,
připravili jsme si pro Vás novou pravidelnou rubriku, pomocí které můžete poznávat krásy Krupky. Každý
měsíc Vám prostřednictvím hádanky představíme jedno místo v Krupce a Vaším úkolem bude uhodnout, kde
se nachází. Odpovědi nám můžete psát pod příspěvek s hádankou zveřejněném na oficiálním Face booku
města Krupka nebo na e-mail redakce: katerina.osvaldova@mukrupka.cz. Správnou odpověď a nejzajímavější
odpovědi Vás čtenářů zveřejníme vždy v následujícím vydání Radnice. Věříme, že se Vám rubrika bude líbit
a pobaví Vás. /red/
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Nejstarší písemná zmínka o hornické osadě pod vrchem Krupá (ve staroslovan-
štině Crupa, Mohutná hora) pochází z roku 1370. V horním řádu Arnošta ze Schön-
burgu (tehdejší majitel krupského panství) z roku 1487 je osada ještě zmiňována
jako součást města Krupka. Samostatnou se stala někdy mezi lety 1499, kdy je
v Horní Krupce doložena volba rychtáře a 1537, kdy je již v kupní smlouvě Zdeňka
Lva z Rožmitálu o koupi města, hradu a panství Krupka uváděna jako samostatná
obec. Obyvatelé Horní Krupky (německy Obergraupen) pracovali v cínových dolech
a v úpravnách cínové rudy, někteří si přilepšovali chovem dobytka. Po třicetileté
válce (1618–1648), kdy byla přerušena těžba, přebývalo na zdejších stráních jen 19
chalupníků a 1 malý rolník. V roce 1787 je v Horní Krupce evidováno 43 domů. V 19.
století ovlivnilo život místních několik významných událostí. V roce 1812 se 17.
dubna v rodině důlního kováře narodil Ferdinand Arlt, pozdější vynikající oční
lékař. Žil a pracoval ve Vídni, ale do své rodné vsi se často a rád vracel.  Díky jeho
finanční pomoci zde byla roku 1870 postavena škola. Důležitým mezníkem pak
bylo v roce 1852 dokončení nové silnice z Krupky. Díky lepšímu spojení se nastar-
toval rozvoj turistiky a možnost podnikání v pohostinství. Přímo v Horní Krupce
byly restaurace „Zur Erholung“ (U Zotavení, později Lípa), „Zur Sonne“ (U Slunce,
později Sv. Florian) a „Zum Belgischen Hof“ (U belgického dvora). Roku 1930 má
obec 1 335 obyvatel. V období hospodářské krize byla většina cínových dolů uza-
vřena, mnozí lidé odešli za prací do vnitrozemí a ti, co zůstali se pokoušeli uživit
domácí výrobou umělých květin a slaměných klobouků nebo prací v lesích. Po vy-
puknutí druhé světové války byla 9. října roku 1938 Horní Krupka obsazena jed-
notkami německé branné moci. Obyvatelé obce vojáky „wehrmachtu“ srdečně
vítali. V poválečných letech byla většina Němců odsunuta a obec se v podstatě vy-
lidnila, v roce 1950 zde bylo evidováno pouze 75 starousedlíků. Od roku 1961 je
Horní Krupka součástí města Krupka. 
Pokračování v příštím vydání Radnice. Lenka Navrátilová

NAŠE KRUPKA

Průvodce městem a kaleidoskop zajímavostí IX. díl
Historie městských částí – Horní Krupka

Horní Krupka, vpravo dole rodný dům MUDr. Arlta Horní Krupka, Hostinec U Slunce

Horní Krupka, silnice na Komáří hůrku Hostinec U Zotavení, Horní Krupka a Komárka
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Posledním závodem v roce 2024 na Silvestrovském
běhu v Mostě ukončili atleti AK Krupka skvělou at-
letickou sezónu.
Soutěže družstev:
V soutěžích družstev skončili starší žáci a dorostenky
AK Krupka v krajských přeborech shodně na druhém
místě a tím postoupili na Mistrovství Čech. Při pre-
miéře na celostátní úrovni pak dorostenky skončily
na 9. a žáci na 10. místě. Chlapci mladšího žactva ob-
hájili své postavení v kraji z roku 2023, když po po-
stupu ze základní skupiny Východ obsadili ve finále
Krajského přeboru skvělé třetí místo.
Soutěže jednotlivců: 
Letos se atleti AK Krupka nominovali na halové i drá-
hové mistrovství republiky. Na mistrovství republiky
staršího žactva v hale skončil Vít Kvasňa na 4. místě
v běhu na 800 m, Šimon Kernaševič na 7. místě
a Denis Alinče na 10. místě ve vrhu koulí. Zároveň se
na MČR nominovala štafeta ve složení Kvasňa, Alinče,
Kernaševič a Matyáš Tomanec na štafetu 4x200 m. Na
mistrovství republiky na dráze pak Vít Kvasňa vybo-
joval bronzovou medaili v běhu na 1 500 m, Šimon
Kernaševič ve vrhu koulí skončil těsně pod stupni ví-
tězů na 4. místě a ve finále vrhu byl také Denis Alinče,
který skončil na 14. místě. V hodu diskem obsadil
Šimon 6. místo. Na podzim pak Vítek doběhl na
mistrovství republiky v krosu na 3. místě. 
Dařilo se i v Krajských přeborech jednotlivců v hale i na
dráze ve všech věkových kategoriích, kde naši atleti
 zís kali několik titulů mistrů kraje a obsazovali i další
medailové pozice, někteří atleti i ve více disciplínách:
Krajští mistři – Kvasňa, Kernaševič, Alinče, Jiráková
2. místa – Vondroušová, Kernaševič, Davidčuková,
Hrbková, Fridrichovský, Kovalčuk, štafeta 4x60m
žac tva ve složení M. Tomanec, Kvasňa, Zbíral, Kerna -
ševič, a štafeta 4x200 m ve složení M. Tomanec,
Kvasňa, Kernaševič, Alinče. 

3. místa – Mahmutovič, Stožická, Wunder, T. Toma-
nec a štafeta 4x60 m ve složení T. Tomanec, König,
Vondrouš, Wunder.
Atleti AK Krupka jsou již nedílnou součástí krajské
reprezentace Ústeckého kraje na soutěžích celore-

publikového významu jako je Letní olympiáda dětí
a mládeže a mezikrajová utkání.
Dařilo se i mladým atletům, kteří si na krajských sou-
těžích vylepšili osobní rekordy. 
Na klubových soutěžích si zazávodili také nejmladší
atleti z atletické školičky. 
Klub již tradičně pořádá pro děti sportovní soustře-
dění. V roce 2024 na soustředění vyrazily do Krkonoš,
do blízkosti Špindlerova Mlýna. Podařilo se zde najít
kvalitní zázemí pro sportovce, a proto se sem děti
vrátí i letos, v roce 2025.
Na podzim AK Krupka spolu se ZUŠ Stanislava
Šebka Krupka pořádali 1. ročník sportovně-společen-
ské akce Hudba s během – Běh s hudbou pro širokou
veřejnost.  Již nyní se všichni těší na další ročníky.
AK Krupka děkuje městu Krupka, městu Teplice,
Ústeckému kraji a firmám Knauf Insulation, Ami-
com, za jejich finanční podporu.
Velký dík patří také všem trenérům a všem atletům.

Martin Hrbek

Úspěšná sezóna atletů AK Krupka

V pátek 17. ledna 2025 se uskutečnil Galavečer k pří-
ležitosti druhého výročí spolku Po stopách Davida.
Tento večer, plný zábavy, vědomostí a uznání vý-
znamných osobností města Krupka, přilákal několik
desítek účastníků.
Úvod večera patřil slavnostnímu okamžiku – uve-
dení historicky první osobnosti do Síně slávy Po sto-
pách Davida. Tímto vyznamenáním byl oceněn
Ladislav Bordák, dlouholetý nadšený cyklista a spo-
luzakladatel cyklistické sekce spolku, který nás
v uplynulém roce bohužel opustil. Ocenění předal do
rukou jeho dlouholetého kamaráda starosta města
Krupka Jan Kuzma, jenž celý večer zahájil svou slav-
nostní řečí.
Jedním z hlavních bodů programu byl Krupský kvíz,
během kterého si soutěžící prověřili své znalosti

o městě v deseti tematických okruzích. Kvízu se
zúčastnilo celkem devět týmů.
Po napínavém souboji zvítězil tým Komáři s 42 body.
Na druhém místě se umístil tým Královské horní
město Krupka se 40 body a třetí příčku obsadil tým
Zdravá Krupka s 34,5 body. První tři týmy byly odmě-
něny věcnými cenami.
Během přestávek mezi jednotlivými koly Krupského
kvízu probíhala debata s jedním z pěti nominova-
ných na ocenění Osobnost města Krupka. Diváci tak
měli příležitost blíže poznat příběhy a přínos kaž-
dého z finalistů. Nominace zahrnovaly inspirativní
osobnosti, které svou činností obohacují život ve
městě.
Každý z nominovaných si během debaty získal obdiv
za svou práci a oddanost komunitě.
Na závěr večera byly vyhlášeny výsledky ankety
Osobnost města Krupka, které vypadaly následovně:
1. Kateřina Šlitrová – trenérka cheerleadingu, která

získala titul Osobnost města Krupka.
2. Michal Havránek – chovatel a vedoucí zájmových

kroužků v DDM Cvrček, na druhém místě.
3. Klaus Thuma – znalec historie města, na třetím

místě.
4. Vladimír Urban – divadelník, který zaujal publi-

kum a vyhrál diváckou kategorii Hvězda večera.
5. Alena Marie Kartáková – výtvarnice a keramička,

která obsadila pátou příčku.
Galavečer k 2. výročí spolku Po stopách Davida byl
nejen oslavou významných osobností, ale také důka-

zem toho, že Krupka je městem s bohatou historií,
aktivní komunitou a lidmi, kteří se snaží zanechat
pozitivní stopu.
Na závěr se sluší poděkovat Městu Krupka a panu Ji-
římu Bence za věcné dary, které byly použity k oce-
nění nominovaných osobností, nejaktivnějších
návštěvníků akcí spolku a výherců kvízu.
Již nyní plánujeme další ročník a věříme, že pokra-
čování bude ještě větším zážitkem.

Josef Mergl

Galavečer k 2. výročí spolku Po stopách Davida
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Třída Muchomůrky z MŠ Pastelka si užívala zimní radovánky na školní zahradě,
kde děti společně stavěly sněhuláky. Na první fotografii můžeme vidět tři sně-
huláky, které děti pečlivě dotvořily pomocí sněhových detailů. Všichni se při této
činnosti velmi bavili a zapojili svou fantazii.
Na druhé fotce už můžeme jen spatřit tři velké koule sněhu, které byly základem pro
sněhuláky, jak se pomalu rozpouštějí. Děti se s nadšením dívaly, jak sníh taje, a po-
zorovaly tento přírodní proces. Tato aktivita je nejen pobavila, ale zároveň se tak děti
seznámily s tím, jak se počasí mění a jak příroda reaguje na různé podmínky.

Za kolektiv MŠ Pastelka Nachtigalová Michaela

Začátek ledna se v Želváčku nesl ještě v duchu Vánoc, kdy jsme si s dětmi povídali
o tom, jak vánoční svátky strávily, co našly pod stromečkem, a co jim udělalo nej-
větší radost. Také jsme se bavili o tom, jaké zvyky a tradice doma dodržují, a co se
jim na nich líbí. Během ledna jsme se pak věnovali vyrábění se zimní tématikou,
hraní her, ale také třeba pečení a vaření, které děti moc baví. Společně jsme si tak
pochutnali na zimní polévce, palačinkách a jablečné bábovce. Postupně jsme se
také během ledna připravovali s dětmi na valentýnskou diskotéku spojenou se
soutěží Miss Krupka. Vyráběli jsme tak valentýnskou výzdobu, domlouvali si se-
znam písní, a také dávali s děvčaty dohromady přihlášky do soutěže. Děvčata,
která se do soutěže přihlásila, měla také možnost se s pracovníky v NZDM při-
pravit na všechny disciplíny, které je budou čekat. Samotná diskotéka a soutěž
miss pak proběhne 13. února od 16 hodin v Music baru Krupka. Touto cestou by-
chom chtěli poděkovat provozovatelům Music baru za poskytnutí prostoru. Nový
rok jsme tedy v Želváčku odstartovali přípravami na první letošní akci, na kterou
se všichni moc těší a jistě si jí společně užijeme.

Za NZDM Želváček Barbora Beštová

Od 13. do 24. ledna 2025 probíhal v naší školce projekt „Eskymákům těm je prima,
nevadí jim velká zima“. Děti se vydaly na pomyslnou expedici do dalekého Grón-
ska, aby prozkoumaly nejen přírodu, ale i kulturu Inuitů. Projekt začal dopisem
od imaginárního eskymáckého chlapce Anuka, který děti motivoval k objevování
života v arktických podmínkách. Během dvou týdnů děti stavěly iglú z cukru, tvo-
řily polární krajiny, vyráběly vlastní Eskymáky a učily se o zvířatech žijících
v Grónsku. Velkým hitem byla eskymácká olympiáda, kde děti zdolávaly překáž-
kové dráhy, házely sněhovými koulemi a plazily se tunelem jako tuleni. Nechy-
běly ani vědecké pokusy – děti zjistily, jak tuk chrání zvířata před zimou, jak
vznikají ledové kry a proč iglú dokáže zahřát. Celý projekt jsme zakončili dopisem
Anukovi, v němž děti sdílely své zážitky a pozvaly ho k nám do školky. Děkujeme
dětem za jejich nadšení a rodičům za podporu při tvorbě projektových aktivit. Už
teď se těšíme na další dobrodružství, která nás čekají!

Za kolektiv MŠ Sluníčko Barbora Hrdličková

Multikulturní projekt v MŠ Sluníčko Krupka: Děti objevovaly život v Grónsku

Zimní radovánky u Muchomůrek Nový rok, nové zážitky
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V dalším čísle připravujeme:

Rozhovor se zajímavou osobností 

Fotoreportáž z krupského masopustu

Průvodce městem a kaleidoskop zajímavostí

Nenechte si ujít:

20. 2. od 17 hodin

Valentýnský
koncert
koncertní sál ZUŠ
Vstupné zdarma

26. 2. od 17:30 hodin

Filmový návrat
do minulosti
KC Krupka, Olympie
Vstupné zdarma

9. 3. od 15 hodin
Speciální sousedské
odpoledne MDŽ
Restaurace Na Střelnici 
Vstupné 50 Kč


